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 KIBRIS TÜRK TİCARET ODASI 
 FAALİYET RAPORU 

KASIM 2021 
 

Almanya Lefkoşa Büyükelçisi, KTTO Başkanı Turgay Deniz’i Ziyaret etti 
 

 
 
1 Kasım 2021 tarihinde, Almanya'nın Lefkoşa Büyükelçisi Anke Schlimm Kıbrıs Türk Ticaret Odası Başkanı 
Turgay Deniz'i ziyaret etti. Güncel ekonomik konuların görüşüldüğü ziyarette Oda Başkanı Deniz'e Yönetim 
Kurulu Üyesi Ali Şah, Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Ergüven ve İş Geliştirme Uzmanı Alara Ataç eşlik etti. 
 

KTTO Başkanı Turgay Deniz, BRT’nin konuğu oldu 
 

Yönetim Kurulu Başkanı Turgay Deniz, 1 Kasım 2021 Pazartesi saat 11:30’da Damla Sayalp’in sunduğu 
Ekofinans programının konuğu oldu. KTTO Başkanı Turgay Deniz, ‘ekonomik krizler olabilir ancak bizim 
yaşadığımız ekonomik daralmanın nedeni bütün dünyanın da yüzleştiği covid 19 pandemisi dolayıdır. 
Öncelikle krizi yönetebilmek için nedenini ve sonuçlarını etüd etmek gerekir. Yaşadığımı zülke bir ada 
ekonomisine sahiptir. Ada ekonomilerinde her zaman için dış talep olmazsa olmazdır. Sadece ürettiğimiz 
ürünleri satmak değil, esas lokomotif, turizm, eğitim, inşaat sektörüdür. Dış talebi yatratamazsak turist 
getiremezsek, özğrenci getiremezsek, yatırımcı getiremezsek ülke ekonomisi daralmayı getirir. Yapmamız 
gereken öncelikle giriş koşullarını hafifletmemiz lazımdır. Ekonomimizi canlandırmak istiyorsak dış talebi 
arttırmamız gerekir ‘ dedi. 
 

 
 
Türkiye – KKTC 
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Kurulu Toplantısı 
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Temsilcilerine akşam 
yemeği verdi 
 
Ankara Ticaret Odası 
Heyeti, KTTO’yu 
Ziyaret etti 
 
KTTO Kadın 
Girişimciler Komitesi 
ve TOBB Kadın 
Girişimciler Kurulu 
İşbirliği Protokolü 
imzaladı 

 
Mersin Deniz Ticaret 
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Orta Vadeli Program 
Sunumu ve İstişare 
Etkinliği Programı 
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KKTC Müstakil 
Sanayici ve 
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Odası arasında ‘KTTO 
Anı Ormanı’ 
protokolü imzalandı 
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TKO Heyeti Maraş’ı Ziyaret etti 
 

 

 
4 Kasım 2021 tarihinde, Türkiye KKTC Ticaret Odası Forumu (TKO) 
heyeti Maraş’ı ziyaret edip incelemelerde bulundu. Ziyaretin 
ardından heyet onuruna öğle yemeği verildi. 
 

Türkiye – KKTC Ticaret Odası (TKO) Ortak 
Yönetim Kurulu Toplantısı gerçekleştirdi 
 

 
 

4 Kasım 2021 tarihinde; Türkiye KKTC Ticaret Odası Forumu(TKO) 
Ortak Yönetim Kurulu toplantısı Acapulco Resort Convention ve 
Spa Hotel’de Türkiye tarafı Eş Başkanı Cihat Lokmanoğlu ve KKTC 
tarafı Eş Başkanı Omaç Cin başkanlığında gerçekleştirdi. 
Toplantıda iki ülke arasında ekonomik işbirliği fırsatları 
değerlendirilerek karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu. 
 

 

KTTO Başkanı Turgay Deniz, TKO Heyeti 
Onuruna akşam yemeği verdi 

  

 
 

4 Kasım 2021 tarihinde; Kıbrıs Türk Ticaret Odası Başkanı Turgay 
Deniz Türkiye KKTC Ticaret Odası Forumu(TKO) onuruna akşam 
yemeği verdi. Yemekte heyetin Kıbrıs temasları çerçevesinde ele 
alınan konularla ilgili değerlendirmede bulunuldu. 
 

KKTC Cumhurbaşkanı, EÖP Başkanları ve 
Temsilcilerine akşam yemeği verdi 

    

 
 

4 Kasım 2021 tarihinde; Cumhurbaşkanı Sn. Ersin Tatar Ekonomik 
Örgütler Platformu Başkan ve temsilcilerine akşam yemeği verdi. 
Güncel ekonomik konuların değerlendirildiği çalışma yemeğine 
Kıbrıs Türk Ticaret Odası'nı temsilen Oda Başkanı Turgay Deniz ve 
Genel Sekreter Aysun Önet İleri katıldı. 
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KTTO Cumhurbaşkanı, TOBB Başkanı Rifat 
Hisarcıklıoğlu Başkanlığındaki TOBB Heyetini 
kabul etti 
 

 
 

5 Kasım 2021 tarihinde, Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu 
Başkanlığındaki Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği heyetini kabul 
etti. Görüşmeye Oda Başkanı Turgay Deniz, Başkan Vekili 
Ramazan Gündoğdu, Yönetim Kurulu Üyesi Omaç Cin ve Genel 
Sekreter Aysun Önet İleri de katıldı. 
 

KTTO Kadın Girişimciler Komitesi ve TOBB 
Kadın Girişimciler Kurulu İşbirliği Protokolü 
imzaladı 
 

 
 

5 Kasım 2021 tarihinde, Kıbrıs Türk Ticaret Odası Kadın 
Girişimciler Komitesi(KTTO KGK) ile Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği Kadın Girişimciler Kurulu(TOBB KGK) arasında Kadın 
Girişimciler İşbirliği Protokolü imzalandı. Protokole KTTO KGK 
Başkanı Meryem Çerkez Gürtunç ile TOBB KGK Başkanı Nurten 
Öztürk imza koydu. Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, TOBB Başkanı 
Rifat Hisarcıklıoğlu ve KTTO Başkanı Turgay Deniz’in de 
katılımları ile gerçekleşen imza töreni Acapulco Resort 
Convention ve Spa Hotel’de yer aldı. 

 

İTÜ Kuzey Kıbrıs tarafından Arama Çalıştayı 
gerçekleştirildi 
 

 
 
4 Kasım 2021 tarihinde, İTÜ Kuzey Kıbrıs tarafından ‘KKTC’de 
Tarımsal Ürün Borsalarının Kurulması; Fırsatlar ve Zorluklar’ 
konulu Arama Çalıştayı gerçekleştirildi. Çalıştaya Kıbrıs Türk 
Ticaret Odası’nı temsilen Oda Başkanı Turgay Deniz katılarak 
konuşma gerçekleştirdi. 
           

Ankara Ticaret Odası Heyeti, KTTO’yu Ziyaret 
etti 
 

 
 
5 Kasım 2021 tarihinde, Gürsel Baran başkanlığındaki Ankara 
Ticaret Odası heyeti ülkede gerçekleştirdiği temasları 
çerçevesinde Kıbrıs Türk Ticaret Odası’nı ziyaret etti. Ziyarette 
güncel ekonomik konular değerlendirilerek karşılıklı istişarelerde 
bulunuldu. 
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Mersin Deniz Ticaret Odası, KTTO’yu Ziyaret 
etti 
 

 

 
6 Kasım 2021 tarihinde, Cihat Lokmanoğlu başkanlığındaki Mersin 
Deniz Ticaret Odası heyeti, Kıbrıs Türk Ticaret Odası’nı ziyaret etti. 
Ziyarette iki Oda arasında imzalanan Kardeş Oda Protokolü 
kapsamında geliştirilmesi öngörülen işbirliği olanakları 
değerlendirildi. Ekonomik konularla bölgedeki güncel denizcilik 
konularının değerlendirildiği ziyarette Oda Başkanı Turgay Deniz’e 
Başkan Vekili Ramazan Gündoğdu, Yönetim Kurulu Üyesi ve TKO 
KKTC tarafı Eş Başkanı Omaç Cin, Genel Sekreter Aysun Önet İleri 
ve Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Ergüven eşlik etti. 
 

Mersin Ticaret ve Sanayi Odası, KTTO’yu 
Ziyaret etti 
 

 
 

8 Kasım 2021 tarihinde, Mersin Ticaret ve Sanayi Odası(MTSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Kızıltan ve Meclis Başkanı Hamit 
İzol başkanlığındaki MTSO Heyeti Kıbrıs Türk Ticaret Odası’nı 
ziyaret etti. Ziyarette Yaga direktörü Ebru Kaptan Sertoğlu heyete 
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Yatırım Fırsatları ile ilgili sunum 
gerçekleştirdi. Ziyarette Oda Başkanı Turgay Deniz’e Başkan Vekili 
Ramazan Gündoğdu, Yönetim Kurulu Üyeleri Omaç Cin, Ali Şah, 
Yusuf Acemoğlu ve Genel Sekreter Aysun Önet İleri eşlik etti. 
 
 

 

Demokrat Partisi (DP) Heyeti, KTTO Başkanı 
Turgay Deniz’e Ziyarette bulundu 
 

 

 
9 Kasım 2021 tarihinde; Demokrat Parti (DP) Genel Başkan 
Yardımcısı Mehmet Çıldır ve Lefkoşa İlçe Başkanı Kemal Buba 
beraberindeki heyetle Kıbrıs Türk Ticaret Odası Başkanı Turgay 
Deniz’e ziyarette bulundu. Ziyarette Oda Başkanı Deniz’e Genel 
Sekreter Aysun Önet İleri eşlik etti. 
 

Toplumcu Demokrasi Partisi (TDP) Heyeti, 
KTTO Başkanı Turgay Deniz’i Ziyaret etti 
 

 
 
9 Kasım 2021 tarihinde; Toplumcu Demokrasi Partisi (TDP) Genel 
Başkanı Cemal Özyiğit beraberindeki heyetle Kıbrıs Türk Ticaret 
Odası Başkanı Turgay Deniz’i ziyaret etti. Ziyarette Oda Başkanı 
Deniz’e Genel Sekreter Aysun Önet İleri eşlik etti. 
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18 Kasım 2021 tarihinde gerçekleşen etkinlikte; Kıbrıs Türk Ticaret 
Odası tarafından hazırlanan ve üç yıl süresince yapılması önerilen 
eylemleri de içeren Orta Vadeli Program Önerisi Taslağı, bugün ele 
alınıyor. Bugün Arkın Colony Otel’de düzenlenen etkinlikle 
tartışılmaya başlanan program önerisi taslağı ile ilgili tartışmaların 
ilk etabına Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, Başbakan Faiz Sucuoğlu ve 
ana muhalefet partisi CTP Genel Başkanı Tufan Erhürman, 
bakanlar, siyasi parti başkanları ve üst düzey bürokratlar katıldı. 
Bugünkü etkinliğin sabah oturumu program önerisi taslağı, Kıbrıs 
Türk Ticaret Odası Başkanı Turgay Deniz tarafından yapıldı. Kıbrıs 
Türk Ticaret Odası tarafından hazırlanan Orta Vadeli Program 
Önerisi, KKTC’deki plan eksikliğini gidermeyi amaçlıyor. Bütün 
dünyayı etkisi altına alan Kovid 19 salgını sonrasında ekonomiyi ve 
sosyal hayatı yeniden şekillendirmek ihtiyacına karşılık KKTC’de 
siyasi istikrarsızlıktan kaynaklanan plansızlığı gidermeyi amaçlayan 
Orta Vadeli Program Önerisi, esas olarak beş ana başlık altında 
çeşitli uygulamalar yapılmasını ve KKTC’nin ileri taşınmasını 
öngörüyor. Kıbrıs Türk Ticaret Odası tarafından uzmanların 
katkıları ile hazırlanan ve “taslak” olarak nitelenen Orta Vadeli 
Program Önerisi, bugünkü tartışmalardan sonra yeniden 
şekillendirilecek ve resmi makamlar ile siyasi partilere sunulacak. 
Program önerisinin son şekli kamuoyu ile de paylaşılacak. 

 

KKTC Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği, 
KTTO’yu Ziyaret etti 
 

 
 
23 Kasım 2021 tarihinde, Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği 
(MÜSİAD) KKTC  Başkanı Ramazan Gündoğdu beraberindeki 
heyetle KTTO Başkanı Turgay Deniz'e nezaket ziyaretinde bulundu. 
Ziyarette Oda Başkanı Turgay Deniz’e Genel Sekreter Aysun Önet 
İleri eşlik etti. 
 

Tüketiciler Derneği Başkanı ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri, KTTO’yu Ziyaret etti 

24 Kasım 2021 tarihinde gerçekleşen ziyarette, Tüketicilerin 
güncel ekonomik konularla ilgili sıkıntıları hakkında görüşüldü. 
Toplantıda Oda Başkanı Turgay Deniz’e, Genel Sekreter Aysun 
Önet İleri, İdari İşler Sorumlusu Sümeyye Şahin ve Medya ve  
İletişim Bölüm Sorumlusu Gizem Y. Davulcu eşlik etti.   
 
 
 
 
 
 

 

TC İş Kurumu Aktif İşgücü Hizmetleri Dairesi 
Başkanı Volkan Öz ve TC KEİ Ofisi Uzmanı Dilek 
Kaya, KTTO Başkanı Turgay Deniz’i Ziyaret etti 
 

 
 
9 Kasım 2021 tarihinde; Türkiye Cumhuriyeti İş Kurumu Aktif İşgücü 
Hizmetleri Dairesi Başkanı Volkan Öz ve Türkiye Cumhuriyeti 
Kalkınma ve Ekonomik İşbirliği Ofisi uzmanı Dilek Kaya Kıbrıs Türk 
Ticaret Odası Başkanı Turgay Deniz’e ziyarette bulundu. KKTC’deki 
mesleki eğitimin güçlendirilmesi konusunun görüşüldüğü ziyarette 
Oda Başkanı Deniz’e Genel Sekreter Aysun Önet İleri eşlik etti. 
 

KTTO, AB Kıbrıs Çözüm Destek Masası Kjartan 
Bjornsson ve Heyeti ile görüşme gerçekleştirdi 
 

17 Kasım 2021 tarihinde gerçekleşen görüşmede, Hellimin coğrafi 
tescil sürecine ilişkin gelinen son noktadaki gelişmeler görüşüldü ve 
değerlendirildi. Toplantıya KTTO Yönetim Kurulu Başkanı Turgay 
Deniz, Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Ergüven, Ticaret 
Geliştirme Uzmanı İzzet Adiloğlu, İş Geliştirme Uzmanı Alara Ataç 
ve Üye Sicil ve Ticari İşlemler Görevlisi Şeniz Avcıoğlu katıldı. 
 

Orta Vadeli Program Sunumu ve İstişare 
Etkinliği Programı gerçekleştirildi 
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KTTO, 2022 yılı bütçesinin öngörülmezliği 
arttıracağı ile ilgili basın açıklaması yaptı 
 

24 Kasım 2021 tarihinde yapılan basın açıklaması;  
“2022 YILI BÜTÇESİ GERÇEKÇİ DEĞİLDİR VE SADECE BELİRSİZLİK 
ÜRETECEKTİR” 
KKTC Meclisi’nde görüşülmekte olan 2022 yılı bütçe yasa tasarısı, 
KKTC’de siyasetin ve kamu yönetiminin ülke gerçeklerine uygun 
davranışlar sergilemediğinin yeni bir kanıtını oluşturuyor. Gerek 
Kovid-19 salgını, gerekse son haftalarda yaşanan döviz kurları krizi, 
KKTC ekonomisinin ciddi tehditler altında olduğunu yeterince 
kanıtladığı halde, 2022 yılı bütçesi ekonomiden çekilecek olan 
bütün kaynağın ve alınabilecek bütün borçların maaş nitelikli 
harcamalar için kullanılmasını öngörmekte; bu haliyle “tam bir 
israf bütçesi” olarak nitelendirilmeyi hak etmektedir. 
Kıbrıs Türk ekonomisi, dış talebe bağımlı bir ekonomidir. 
Erişebildiğimiz ekonomik seviye, turizm, gayrımenkul ve 
yükseköğretim gelirleri ile ayakta durmaktadır. Ekonomik kriz, bu 
sektörlerden elde ettiğimiz gelirlerin Kovid-19 salgını nedeniyle 
yetersizliğe ve belirsizliğe sürüklenmiş olmasından 
kaynaklanmakta; döviz kurları krizi belirsizliği besleyerek krizi 
derinleştirmektedir. Bu durumda KKTC yönetiminin yapması 
gereken şeyin, elimizde var olan kaynakları ve borçlanma 
olanaklarını dış talebi canlı tutmak için harcamak olduğu açıkça 
ortadayken siyasetçilerimiz ve üst düzey kamu yöneticilerimiz, bu 
kaynakları kendilerinin de aralarında olduğu kamu görevlilerinin 
maaşları için harcamakta bir sakınca görmemektedirler. 
Bugünlerde KKTC Meclisi’nde görüşülmekte olan 2022 yılı bütçesi, 
bu tutumun kağıt üstüne dökülmüş halini yansıtmakta ve KKTC 
kamu yönetiminin kriz ile mücadele etmeye niyeti olmadığını, 
yoksul kesimleri, özel sektör işletmelerini ve çalışanlarını krize 
kurban edeceğinin yeni bir kanıtını oluşturmaktadır. Kaldı ki, 12.7 
milyar TL’lik gider öngörüsüne karşılık 11.2 milyar TL’lik gelir ve 1.5 
milyar TL’lik açık öngörüsü ile KKTC bütçesi, uygulanabilir bir bütçe 
olmadığını ve kendi başına bir “belirsizlik kaynağı” olacağını yine 
kendisi kanıtlamaktadır. Maliye Bakanı Sayın Dursun Oğuz’un 
Meclis kürsünden yaptığı konuşmalar da ne yazık ki bu 
doğrultudadır. Bu durumda, niye gerçekçi bir bütçe yapmadığımızı 
sormak gerekiyor. KKTC gerçeklerini yansıtmayan, bize sorundan 
başka birşey getirmeyeceği açık olan böyle bir bütçe yapısından 
uzaklaşmak ve yapılması gerekenleri yapmak için daha ne olması 
gerekiyor? Göz göre göre uçuruma doğru sürükleniyoruz. 2022 yılı 
bütçesi gerçekçi değildir ve sadece belirsizlik üretecektir. Belirsizlik 
ve öngörülememezlik ekonomik aktivitelerin durmasına, 2022 
yılının çok kötü koşullarda yaşanmasına neden olacaktır. Siyaset 
kurumuna düşen görev, zorlukları görmezlikten gelmek değil; 
gerçekçi olmak ve yapılabileceklerin en iyisini yapmaktır. 2022 yılı 
bütçesinin “mümkün olduğunca maaş ödeyebilmek, kaynakların 
tükendiği yerde de gemiyi terk etmek” anlayışı ile hazırlandığını 
görmek için çok üzücü ve hepimizi ümitsizliğe sevk eden bir 
durumdur.Ekonomik sorunlarla mücadele etmenin tek yolu, 
turizm, yükseköğretim ve gayrımenkul sektörlerimize kamusal 
kaynaklarla destek olmaktır.Umutlu olabilmek, işlerimize 
sarılabilmek için bu gerçekleri gören ve yansıtan bir bütçeye 
ihtiyacımız vardır. 
Kamuoyuna saygı ile duyurulur. 
 
 
 

 

Tarım Dairesinin Dünya Bankası desteği ile 
geliştirmiş olduğu Priority Traders (Öncelikli 
Tüccarlar) Pilot program hakkında çevirim içi 
toplantı gerçekleştirildi 

 

25 Kasım 2021 tarihinde gerçekleşen toplantıda, Dünya Bankası 
uzmanları, Tarım Dairesi ile yapılan istişarelerin ardından, 
uygulanmasına karar verilen ithalatçıların ithalat prosedürlerini 
basitleştirecek pilot çalışma hakkında toplantıya katılanlara bilgi 
verdi. Belirlenecek ürün ve tüccarlar (belirlenen kurallara uygun 
hareket eden tüccarlar) ile bir pilot çalışma yapılacak ve pilot 
çalışmanın başarılı olması durumunda bu sistem daha da 
genişletilerek farklı ürün ve daireleri de kapsayacak şekilde 
genişletilecektir. Toplantıya Genel Sekreter Aysun Önet İleri, Genel 
Sekreter Yardımcısı İzzet Adiloğlu ve Ekonomi Bölüm Sorumlusu 
Nilay O. Üresin katıldı.    
 

Tarım ve Doğal Kaynaklar Bakanlığı ile Kıbrıs 
Türk Ticaret Odası arasında ‘KTTO Anı Ormanı’ 
protokolü imzalandı 
 

 
 
25 Kasım 2021 tarihinde; Tarım ve Doğal Kaynaklar Bakanlığı’nda 
düzenlenen etkinlikte ‘KTTO Anı Ormanı Protokolü’ne KKTC Tarım 
ve Doğal Kaynaklar Bakanı Nazım Çavuşoğlu, Kıbrıs Türk Ticaret 
Odası Başkanı Turgay Deniz ve Orman Dairesi Müdürü Cemil 
Karzaoğlu imza koydu. ‘Daha yeşil bir KKTC için’ yola çıkan Kıbrıs 
Türk Ticaret Odası, Orman Dairesi tarafından gösterilen orman 
arazisi içerisinde belirlenen yaklaşık 3 Hektar büyüklüğündeki 
sahanın ağaçlandırılmasını üstlendi.  
2022 yılı KTTO üyeliğini yenileyen üyeleri adına fidan ekilip 
sertifika verileceğini açıklayan Kıbrıs Türk Ticaret Odası  ilk 
aşamada hedeflerinin 5000 fidan olduğunu belirtti. Kıbrıs Türk 
Ticaret Odası Başkanı Turgay Deniz imza prtokolünde yaptığı 
konuşmasında ‘Doğanın en önemli unsurlarından biri ormanlardır. 
Bunun ne demek olduğunu en iyi ormancılarımız bilir; biz de 
onlardan öğrenmeye çalışıyoruz. Tabii ki en önemlisi oksijen... 
Oksijensiz yaşam süreci sadece DÖRT DAKİKADIR. 
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Dünyamızda oksijen kaynağı ormanlardır ama biz ormanları hızlı 
bir şekilde yok ediyoruz. Ormasız bir dünya, ormansız bir hayat 
düşünülemez. Biz de karınca kararınca bu sürece bir katkıda 
bulunmak istedik. Kıbrıs küçük yer... Kıbrıs Türk Ticaret Odası’nın 
katkısı da küçük olacaktır. 
Bu katkının dünyamızı kurtarmaya yetmeyeceğini biliyoruz. Ama, 
bu gibi küçük katkıların birleşerek büyük bir işi başarabileceğini de 
biliyoruz. Bizim de çorbada tuzumuz olsun diyerek işe koyulduk. 
Arkadaşlarımız 
bize yardımcı oldular ve bugün bu protokolü imzalama aşamasına 
geldik. Esas iş bundan sonra başlıyor tabii... Bu işi anlımızın akıyla 
başaracak, yaşadığımız dünyanın bir parçası olarak, doğamızla bir 
bütün olmak için onun yenilenmesine yardımcı olmaya çalışacağız. 
Bu çabalarımızda bize yardımcı olan Sayın Bakan’a; Orman Dairesi 
Müdürümüze, çalışma arkadaşlarına; Odamız çalışanlarına, iş 
insanlarına ve bundan sonraki süreçte yardımlarını esirgemeyecek 
olan tüm kardeşlerimize teşekkür eder, çabamızın hayırlı olmasını 
dilerim.’ dedi. 
KKTC Tarım ve Doğal Kaynaklar Bakanı Nazım Çavuşoğlu yaptığı 
konuşmada, ormanların öneminin çok büyük olduğunu, 
ormanların da aslında bizim değil gelecek nesillerin olduğuna 
vurgu yaptı. Atalarımızdan miras olan ormanlarımızı bizlerin de, 
bizden sonra gelecek nesillere miras bırakmamız gerektiğini 
belirtti. 
Kaybettiğimiz yeşil alanlarımızı da bir an önce yeşillendirmemiz 
gerektiğini belirten Çavuşoğlu, yeşillendirmeye katkı koyan tüm 
kurum ve kuruluşlara da teşekkür etti. Kıbrıs Türk Ticaret Odası’nı 
da katkısından dolayı kutlayan Çavuşoğlu ‘‘KTTO Anı Ormanı’nın 
hayırlı olmasını diledi. 
 

‘İstanbul Ticaret Odası ve Kıbrıs Türk Ticaret 
Odası Güçlerini Birleştirdi’ Basın açıklaması 
paylaşıldı 

 

26 Kasım 2021 tarihinde yapılan basın açıklaması;  
640 binden fazla üyesiyle Türkiye’nin en büyük odası olan İstanbul 
Ticaret Odası’nın (İTO) Başkanı Şekib Avdagiç ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri, KKTC’nin 38. kuruluş yıldönümü sebebiyle İTO olarak bu 
sevince, kutlamaya iştirak için Lefkoşa’da temaslarda bulundu. 
İstanbul Ticaret Odası (İTO) Başkanı Şekib Avdagiç,ziyaretleri 
kapsamında Kıbrıs Türk Ticaret Odası (KTTO) Başkanı Turgay Deniz 
ile bir araya geldi.  
Avdagiç, sosyal medya hesabından yaptığı açıklamada, “Kıbrıs Türk 
Ticaret Odası Başkanı Turgay Deniz ve Yönetim Kurulu ile bir araya 
geldik. İTO olarak, KKTC iş dünyasıyla yeni, köklü ve kalıcı 
işbirlikleri oluşturma kararlılığımızı vurguladık. İki kurum arasında 
ilişkilere ivme kazandırmak en büyük arzumuz” ifadelerini kullandı.  
KTTO Başkanı Turgay Deniz ise İTO’nın kendilerine yapmış 
oldukları ziyaretten dolayı teşekkürlerini sunarken iki Oda’nın da 
yapacakları iş birlikleri sayesinde KKTC-TC iş dünyası ile bağlarını 
kuvvetlendireceklerini, iki kurumun daha sık bir araya gelip iş 
birlikleri hakkında görüş alışverisinde bulunacaklarını  da sözlerine 
ekledi. 

 

İstanbul Ticaret Odası, KTTO’yu Ziyaret etti 

 

 
 
26 Kasım 2021 tarihinde, İstanbul Ticaret Odası Başkanı Şekib 
Avdagiç beraberindeki heyetle KTTO Başkanı Turgay Deniz'e 
nezaket ziyaretinde bulundu. Ziyarette Oda Başkanı'na başkan 
vekili Ramazan Gündoğdu, Yönetim Kurulu üyeleri Omaç Cin, Ali 
Başman, Yusuf Acemoğlu , Ekin Adademir, Genel Sekreter Aysun 
Önet İleri ve İdari İşler Sorumlusu Sümeyye Şahin eşlik etti. 
 

Bureau Veritas yetkilileri ile çevrim içi 
görüşme gerçekleştirildi 
 

29 Kasım 2021 tarihinde gerçekleşen görüşmede, 1 Aralık 2021 
tarihinde gerçekleştirilecek olan üreticilerin bilgilendirilmesi öncesi 
konuların değerlendirilmesi amacıyla Bureau Veritas ile çevrimiçi 
olarak ön görüşme gerçekleştirildi. Toplantıda Oda Başkanı Turgay 
Deniz’e, Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Ergüven, Genel 
Sekreter Yardımcısı İzzet Adiloğlu, İş Geliştirme Bölüm Sorumlusu 
Sonay Özmen ve İş Geliştirme Uzmanı Alara Ataç eşlik etti. 
 

Kalkınma Bankası ile KTTO Balıkçılık Projesi 
hakkında İstişare Toplantısı gerçekleştirildi 

 
30 Kasım 2021 tarihinde, Odamızın AB finansmanlı Balıkçılık 
Ekipman Projesi hakkında Kalkınma Bankası Genel Müdürü İnanç 
Babaliki ile istişare toplantısı yapmak için Kalkınma Bankası Genel 
Müdürlüğüne ziyaret gerçekleştirildi.  Toplantıya Genel Sekreter 
Yardımısı İzzet Adiloğlu katıldı. Kendisine EUPSO ve Hayvancılık 
Dairesi yetkilileri de eşlik etti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


